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Skolebestyrelsesmøde onsdag den 31. maj kl. 17.00-19.55 

 

Mødedeltagere 

Til stede 

Christian Falstrup, Mette Åseng, Louise Videler, Freya Frandsen Ohlsen, May-Britt Wachmann, 
Emil Wester Hansen, Christian Christensen, Teresa Andersen, Inge Johanne Andersen 

Afbud 

Nana Grau, Fahreta Kadic, Jakob Wang samt eleverne 

 

Referat 

1) Status på skoleflytningen 

Gennemgang ved Christian ift. skoleflytningen. Der er nu nedsat en formel 
arbejdsgruppe. 
 

2) Samspillet mellem distriktsklasser og Talent-Idrætsklasser i udskolingen – 
tilbageløb efter drøftelser 
Modellen for samspillet mellem klasserne er koordineret med elevrådet, udvalgte lærere 
og efterfølgende den samelede personalegruppe for udskolingen. 
Gennemgang ved Teresa, jf. uddelt bilag. 
  

 

3) Frisættelsesprocessen 
I Horsens har Horsens Byråd besluttet, at alle politiske udvalg skal arbejde med 
frisættelse. Det betyder, at skolerne nu skal komme med forslag til, hvilke 
emner/områder der kan reguleres på samtidig med at skolevæsenet har en fortsat 
fælles retning. 
 
Folkeskolerne i kommunen er blevet bedt om at give input til, hvilke områder, som kan 
afskaffes, ændres og reorganiseres på fire niveauer: 

 Nationalt 

 Kommunalt 

 Forvaltningen 

 Lokalt 
 
På Langmarkskolen har vi en lang tradition for at omorganisere løbende gennem 
involvering af skolens faste personale. 
 
I forhold til frisættelsesprocessen melder vi de gennemgået temaer ind og vil særlig 
have opmærksomhed på nedenstående to temaer sammen med skolebestyrelsen: 

 Forældresamarbejdet 

 Mødestrukturer og mødefacilitering 
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  Side 2 

Vi sender ovenstående temaer ind i juni 2023, jf. skemaet som Christian har 
gennemgået.  
De to øvrige temaer dagsordensættes på de kommende skolebestyrelsesmøder. 
 

4) Facilitering af vedkommende forældremøder for større opbakning  
(d. 22.09.2022)  

Punktet drøftes kort ift. de første overvejelser, som skolebestyrelsen har ift. teamet.  

Nedenstående opmærksomhedspunkter danne afsættet for de videre drøftelser: 

 Hvordan får vi flere til at komme til forældremøderne? 

 Som forældre har ”jeg” brug for at kende forældregruppen, som mit barn går i 
klasse med 

 Forventninger til forældrene – kan vi arbejde med SKAL i stedet for et tilbud om 
deltagelse i forældremøder 

 Skolen skal være bedre til at synliggøre, hvorfor forældrene skal komme til 
møderne 

 Møderne skal have mere karakter af samarbejde og dialog i stedet for 
informationer 

 Kan der arbejdes med andre overskrifter for forældresamarbejdet? Eks. fra 
forældremøde til forældrekaffe 
 

5) Elevråd 
Det lille elevråd 
På mødet i marts evaluerede de casinodagen. Eleverne er meget glade for dagen og de 
har gode idéer til nye aktiviteter til casinodagen. De arbejder endvidere med temaet 
”Hvad er en god klasse?” og ”Hvad er en god ven?” ud fra en masse samtalekort. Dette 
arbejde fortsættes – og de har senest arbejdet med det i april, hvor elevrådet afholdte 
møde igen. På det møde talte de også om, hvordan det går med morgensamlingerne 
om mandagen. 
 
DME 
Der er intet nyt fra elevrådet. 
 
DSE 
Elevrådet har mange gode idéer til nye traditioner og aktiviteter i udskolingen, men når 
idéer skal udmøntes kniber det med at tage ansvar. Elevrådet arbejder i den 
sammenhæng med temaet ansvar, så vi kan få de gode idéer søsat. 
 

6) Diverse 
o Orientering om møde på tværs af bestyrelserne på kommunens skoler 

vedrørende temaet økonomi – Christian Falstrup har deltaget i et møde på 
tværs af skolerne, som Østerhåb skolebestyrelse har taget initiativ til. Der er 
nedsat en arbejdsgruppe, som pt. arbejder på et brev til byrådet omkring 
skolernes økonomi  

o Ønske om at skubbe lejrskolen på 5. klassetrin til 6. klassetrin - vedtaget 
o To nye medarbejderrepræsentanter i 2023-2024 – der var fire på valg. Kirstine 

Bach og Trine Meyer er valgt for den kommende periode 
o Deltagelse af kontaktpolitiker 2023-2024 – vi skal have drøftet, hvornår det 

giver mening at invitere Søren Lind. Det kan evt. være til følgende to temaer 
frisættelsesprocessen og skoleflytning 
 

7) Evt. 

o Ønsker til punkter på kommende dagsorden 
 Underpunkter til kontaktpolitikere 

o Skolepatruljen – obs – der mangler skolepatruljer om morgenen 
o Cykelprøve – hvem dribler den opgave pt.? 



 

  Side 3 

o Bygholm – Må børnene sendes hjem på eget ansvar – Vi har ikke kendskab til 
at det er sket 

 

Inge Johanne 

referent 

 


